
Zirp is n ic a
z 3.verejn6ho zasadnutia obecn6ho zastupitel'stva obce Spania Dolina, konan6ho
dfia 16.2.2015

Prltomni :

Poslanci :Andrej Euptdk, lvan Sedliadik, Milan Viga5
Ladislav Vajcik - pri5iel o 18,00 hod.

OspravedlnenS. Starostka Martina Wilhelmerov6 - pr6ceneschopn6
Hostia : podla prezendnej listiny

Program:

1. Otvorenie zasadnutia
2. Schv6lenie programu a urdenie zapisovateJa a overovatelov zdpisnice
3. Volba n6vrhovej komisie
4. VyhlSsenie volby hlavn6ho kontrol6ra obce
5. PredloZenie Ziadosti o NFP Obnova nehnutelnej n6rodnej kult0rnej pamiatky - budova

Obecn6ho 0radu
6. R6zne
7. Diskusia
8. N6vrh uznesenia
9. ZAver

Z d6vodu pr6ceneschopnosti starostky obce, zasadnutie obecn6ho zastupitetstva bude viest
p. Milan Viga5 - zdstupca starostky.

K bodu 1 /:
P. Viga5 otvoril 3. verejn6 zasadnutie obecn6ho zastupitelstva, privital v5etkich pritomnich
a ospravedlnil neprftomnosf starostky obce.

K bodu 2/:
P. Viga5 predniesol n6vrh programu zasadnutia obecn6ho zastupitelstva. Za zapisovatelku
urdit Annu Slaukov0, za overovatelov z6pisnice pp. JSna Rfsa a ivana Sedliadika.
Hlasovanie:
Za : Andrej llupt6k, J6n Ris, lvan Sedliadik, Milan Viga5
Proti:0 Zdtta:sa:0

K bodu 3/:
P. Viga5 do n6vrhovej komisii navrholza predsedu p.J6na Risa , za dlenov pp. Andreja
llupt6ka a lvana Sedliadika.
Hlasovanie:
Za: Za: Andrej [upt6k, J6n Ris, Ivan Sedliadik, Milan Viga5
Proti:0 Zdrttal sa:0



K bodu 4ノ :

VzhFadom ktomu,乏 e sa na pⅣ フvyhiasenフ termin volby hlavnё ho kontro16ra nikto neprihiasil,

novё voFby sa uskutoこnia dtta 30。 marca 2015 o 17,00 hod.v budove obecn6ho ttradu.
vyhlasenie volby hiavnё ho kontro:6ra obce Spania lDolina bude vyvesen6 na ttradneitabuli
dha 17.02.2015。

Hlasovanie:
Za:Za:Andrtt Luptak,Jan Rフ s,lvan sedliaこ ik,Milan Vigaこ

Proti:O           Zdrttal sa:0

K bodu 5ノ :

P口 Sedliaё ik― chフba mu viz:a obce,vこ etko sa robittivelne a nattch:0。 Chcei by sa opフ taぜ

poslancov a obё anov,こi toto ie priOritou obce,nechce byぜ protiり len mu prekatta ttivelnosぜ .

Posledna skttsenosぜ z grantu ROP⊂)nepriniesla oこ akavanフ vフS:edOk, prinies:o to viac

negativnych ukazovateFov,rnuseli sme ёerpaぜ bankovフ 山ver.丁am bololen 180 000 C atu sa

ledna O vySOktt sumu spolufinanこ ovania, ie to priarn roё nフ rOZpoё et obce.T・ reba zvattiぜ rizika,

ktor6 mOttu nastaぜ v pripade,乏 e bude ziskanフ grant.Bolo by vhodn6,aby sa oddel:lo ёerpanie
od rozpoёtu obce a rieこ ir to formOu externei spoluprace.

Pc VigaS st.‐ je to ttiveln6,ale ttiaF tak6 stt vフ ZVy.RozvQ1 0bCe ie Spracovanフ v plane
hospodarskehO a socialnehO rozvQia.Bude potrebnё  zaktualizovar tentO plan,aby bolo
zname,こO chceme a kde chce obec smerovaぜ 。NemOtte povedaぜ v teito chVili,こ ile tO prior:tou

obce,ale naskytla sa takato mOttnOsr a mysll si,芝 e to treba vyuttiぜ .PrQiekt utt bOl spracovanフ
vr.2009,stavebn6 povo:en:e le aktualne,podklady stt spracovanё .

PokiaF:de o prQlekt― kniha,practte Sa na iehO ukonё enio Spracovav可 由 sa pOttadovanё
podklady na koneこ nё zttёtovanie.

P.Rフ s― boli Sme:nformovanl o vフこke dOtacie.丁 reba sa na to pozrieぜ z pohFadu obこ anov,
malo by to priniest'nove mottnOsti pre obё anov,oprava budovy,ziskanie novフ ch priestOrov
preこinnosぜ zdrutteni.Podpori tento prQlekt.

P.Luptak_stthlasi s nazorOm p.Rフ sa.POdanie projektu podpori.

P.Sedliaё lk― mal otazku,こi projekt bude predfinancovanフ alebO refundaこ ne.

P.Vigaこ st.― obec by mala dostar preddavOk vo vフ こke 50%.

P.Sedliaё ik― opatOvne upozornil na rizika,ktOrё  rnOtte priniesぜ pre obec prQlekt.lde hiavne o
prefinancovanie vフdavkOV,こ o ked' naln neuzn司 白VフdaVky, toj.niektorё  vフdaVky sa stan山
neopravnenフ mivフdavkanl:,rnOtte toviesr k ntttenei sprave.okrem toho realizacia tak6hoto
projektu zaratti pracOvnikov obecn6ho ttradu.Nebudtt toto stihaぜ .PodFa iehQ nazOru s山
pracovnici obecnё ho ttradu na to,aby zabezpeこoval:chod obce,vykonava:i sluttby obこanom
a preto v pripade,乏 e bude ttiadosぜ o prQlekt SChvalena bude treba uva乏 ovaぜ o externom
manattmente.

P.Vigaこ  ste― urёite real:zaciu bude vykonavar externフ manattment.

Po Sed‖ aёik― chcel by poznaぜ  nazor obё anOv.



P.LuptakOva_zatiaFie to vZduこ nフ zamok,kフ m nie stt pen:aze.

P.Lucinkiewicz― urёite treba opraviぜ budovu,ie pOtrebn6 schvaliぜ 乏iadOsぜ .

P.Vigaこ rnl.― navrhuie ttiadosr schval:ぜ  a v pripade ziskania nenavratn6hO finanこ n6ho
prispevku davaぜ veFkフ pozOr na real:zaciu a na dOdrttanie rozpoこ tu.

Po ukonё eni diskusie k tomuto bodu da!zastupca starostu hlasovat'o nasledovnフ ch bOdOCh
けk可白CiCh Sa podania ttiadosti:

Predlo乏enie ttadosti o nenavratnフ finanё nフ priSpevok v ramci vフZVy ROP-3.1-2014/01 ROP
za ttё eりm realiZacie prqektu"ObnOva nehnuteFntt narOdntt kukttrntt pamiatkyこ .白ZPF 3093
v obci Spania Dolina",ktor6ho cie!e stt v s口 lade s platnフ m ttzemnフmp:anOm Obce Spania
Dolina a platnフ m prOgramom hospodarskehO rozvoia a soCialnehO rOzvoia ObCe Spania
Dolina.

Hlasovanie:
Za:Andrq Luptak,Jan Rフ s,!van sediiaё ik,Milan Vigaも

Proti:O          zdrttal sa:0

観府曽:蹄7鷺
il:‖

hi譜:槻lil躙闇鳳Tl二 :サ精 |:1:寵 iン首百spev泳 .

H!asovanie:
Za:Andrtt Luptak,Jan Rフ s,:van sedliaё lk,Mi:an Vigaこ

Proti:O           zdrttal sa:0

Financovanie prQlektu vo vゾ こke 50/O z celkovフch opravnenフ ch vフ davkOV na projekt
a financovanie pripadnフ ch neOpravnenフch Vフ daVkOV,t.j.vo vフこke 65 000,00C.
Hlasovanie:
Za:Andrtt Luptak,Jan Rフ s,:van sedliaё ik,Mi!an Vigaこ

Prot::O           zdrttal sa:0

K bodu 6ノ :

P.Vigaこ ml.predlo乏 :l乏 :adosぜ po Mariana s10bOdnika o preplatenie nevyこ erpanei dovoienky
za rok 2014 v poё te 17 dni.

P.Rフs ‐spフtal sa ё:S:prenaこ al dOvolenku z m:nulフ ch rOkOv。

Po Sedl:aこ ik―osobne nestthlasi s preplatenim nevyё erpanei dovO:enky.Dovoienka le uirёena
na regeneraciu sil, na oddych a podFaieho nazOru mal p.Siobodnik dosぜ こasu na iei ёerpanie

P.Luptak_sa spフ tal ёi bフ Valフ StarOSta pomaha tt teraz.

Po Slaukova_pe s10bOdnik v roku 2014 eこ te ёerpal dovolenku z roku 2013.Ochotne pri
pottiadani pomaha.okrem toho spravtte webOV`stranku Obce.Pripomenu:a,乏 e podFa
piatn6ho zakOna ma narok na preplatenie nevyё erpanej dovolenky.Musito vこak schval:ぜ
obecn6 zastupiteFstvo.



Hlasovanie :

Za : Andrej [upt6k, J6n Ris, Milan Viga5
Proti : lvan Sedliadik ZdrZal sa: 0

K bodu 6/:
P. Viga5 st. - ma! ot6zku , 6i pri5li peniaze na opravu Sportoviska. Treba zad,at pracovaf na
oprave Sportoviska tak, aby na jar uZ bolo Sportovisko funkdn6.

P. Lucinkiewicz - d6leZit6 je to, na Eo s0 ur6en6 prostriedky . Treba vSak ziro,rren resfi ai
smetnli dvor.

P. Rfs - bolo by vhodn6 stretn0t sa, prehodnotif umiestnenie kontajnerov, potom zvolat
stretnutie obdanov, aby sa k tomu vyjadrili, pretoZe nie v5etci ob6ania chc0 smetisko na
mieste, kde s[ teraz.

P. Viga5 st. - m6me spracovani n6vrh na realiz6ciu smetn6ho dvor. Poklad6 ndvrh rie5it
smetni dvor s obdanmi za spr6vny. Obdania by sa mali vyjadrif k umiestneniu resp. rie5eniu
pretrvdvaj0ceho probl6mu so smetnim dvorom.

P. Pi5ko - uznesenim vl6dy bol n55 geomont6nny park zaraden! do z6kladnej sch6my
geomontdnnych parkov na Slovensku, 6o ndm m6Ze priniesf viac moZnosti, ktor6 poved0
k prosperite obce. Mala by sa v5ak zlep5if spolupr6ca obdianskych zdruZeni s obcou. Bolo by
vhodn6, keby sa predstavitelia obdianskych zdruZeni stretli raz za Stvrfrok a dohodli nejaku
spolupr6cu, za 0delom prosperity obce. Nevie, di sa obec prihlSsl do s0taZe DEDINA ROKA
2015, alebez ohtadu na to, bolo by moZno vhodn6 vyhldsit s0faZ napr. o najkraj5ie okno.
lnforma6n6 centrum - v5etko sa d6 pripravit po str6nke organiza6nej, ale najd6leZitej5ie je mat
schopnich sp rievodcov s jazykovri m i predpoklad m i.

P. Ris - informoval o tom, Ze sa stretol spolu s p. Sirilom s predsedom NR SR a s ministrom
hospoddrstva. Stretnutia sa z(dastnil aj primdtor Banskej Bystrice p. Nosko. V j0li 2015 sa
bude konaf podujatie Cis6rska viziticia banlctva Bansk6 Bystrica 2015 pod zd5titou
predsedu NR SR. N6v5teva predsedu NR SR na Spanej Doline je podmienend jeho
pracovnimi povinnosfami v s[lade s protokolom..

P. Lucinkiewicz-poZiadal, aby sa vhodnim sp6sobom upozornili majitelia psov na
odstrafiovanie exkrementov po psoch. Navrhuje upozornenie prostrednlctvom web strdnky,
rozhlasom a umiestnif aj na vivesn0 tabulu.

P. Viga5 st. -informoval o to, Ze boli. so starostkou na stavebnom frade za vedricim
Vzhladom na skutodnosf, Ze je tu dost zmdtkov okolo stavebnich povoleni. Tento problem by
sa mohol vyrieSif spracovanim doplnku k UPO tzv. dopravn6ho generelu, ktor6 by spracoval
projektant p. Bugdr.

P. Pi5ko - informoval o pripravovanom projekte - Skola prof. J.Mistrika, ktor6 ma byf
umiestnend v priestoroch sdly v banickej krdme.



K bodu 7ノ :

Predseda navrhOvtt kom:Sie p.Rフs preё itai navrh na uznesenie z 3。 veran6ho zasadnutia
obecnёho zastup:teFstva.Hiasovanie boio vykonanё  po prerokovani jednotlivフ Ch bOdov.

K bodu 8ノ :

P.Vigaも ml口 po vyё erpani vこetkフ ch bOdOV programu 3.vereJn6 zastup:teFstvo ukonё ‖..

海´/

Zapisaia:Anna SiaukOva。 ……………………………………̈Ⅲ…………………………・

zapisnicu Ove面 li: Jan Rフ s:.………………………………∴iル :.………̈……………………………・

lvan Sedliaё ik :

V Spanej Doi:ne,16.2.2015
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